

بسم الله الرحمن الرحيم

مملكة البحرين

وثيقة ملكية

رقم المقدمة 11043/2019

رقم الوثيقة 258579

جهاز المسح والتسجيل العقاري

إدارة التسجيل والمتابعة

مدير عام التسجيل العقاري

رئيس جهاز المسح والتسجيل العقاري

وجه تحرير هذه الوثيقة هو أن رضي داود سلمان التيتون وله سبعون سهماً و NESAMONY RAJATHURAI الهندي الجنسية وله ثلاثون سهماً من عامة مائة سهم قد طلبا تسجيل الوحدة العقارية رقم 15026393 الشقة رقم 72 في الطابق السابع في المبنى رقم 1374 الكائنة في الفاتح من المنامة الأبله لهما بموجب الوثيقة رقم 39148 فسجلتها هذه الإدارة بإسمي طالبي التسجيل وأصدرت هذه الوثيقة متضمنة ملكيتهما لها وتبطل جميع الوثائق السابقة لها يحدها من الشمال فضاء مشترك ومن الشرق الوحدة العقارية رقم 6392 ملك خاص وخدمات ومدخل ومن الجنوب مدخل والوحدة والعقارية رقم 6394 ملك خاص ومن الغرب فضاء مشترك ومساحتها وحدودها مبينة بخارطتها الملصقة بالصفحة رقم 5 من هذه الوثيقة تحريراً 19/ربيع الأول 1441 هجري الموافق 16/نوفمبر 2019م

1- ملاحظة: بناء على جواز سفر المالك رقم Z1981869 الصادر بتاريخ 6 / ابريل 2015 فقد تم تغيير اسم المالك من NESAMONY RAJATHURAI الى RAJATHURAI NESAMONY الهندي الجنسية تحريراً في 12/فبراير 2020م

2- ملاحظة: تتبع هذه الوحدة العقارية الأجزاء المشتركة في المبنى رقم 1374 المبنية بمقدمة الأجزاء المشتركة رقم 2020/7606 والتي لايجوز التصرف بها إلا بموافقة إتحاد الملاك تحريراً في 9/سبتمبر 2021م

لقد انتقلت ملكية الوحدة العقارية الثابتة بهذه الوثيقة رقم 258579 الى / جمعية تيليجو كالا سميتي وذلك بموجب عقد البيع رقم
2021/38715 المؤرخ في 29 / أغسطس 2021م تحريراً في 6 / سبتمبر 2021

In the name of God, the most gracious, the most merciful

Bahrain

property document

Surveying and Land Registration Device

Introduction No. 11043/2019

Registration and Follow-up Department

Document No. 258579

The purpose of editing this document is that Daoud Salman Al-Taytun, who owns seventy shares, and NESAMONY RAJATHURAI of India, who holds thirty shares of one hundred shares, have requested the registration of real estate unit No. Document No. 39148, so this administration registered it in the name of the applicants for registration and issued this document including their ownership of it and nullified all previous documents. It is bounded on the north by a common space and on the east by real estate unit No. 6392 private property, services and entrance, and from the south by entrance and unit and real estate No. 6394 private property, and from the west a common space, its area and boundaries Illustrated by its map attached to page No. 5 of this document, in edited 19 Rabi' al-Awwal 1441 AH corresponding to November 16, 2019 AD

1- Note: Based on the owner's passport No. Z1981869 issued on April 6, 2015, the owner's name has been changed from NESAMONY RAJATHURAI to RAJATHURAI NESAMONY of Indian nationality in writing on February 12, 2020 AD.

3- Note: This real estate unit belongs to the common parts in Building No. 1374 built at the front -3 of the common parts No. 7606/2020, which may not be disposed of without the approval of the owners' union in writing on September 9, 2021

The ownership of the fixed real estate unit has been transferred by this document No. 258579 to the Telegu kala Smithi Association under the Sale Contract No. 38715/2021 dated August 29, 2021 AD in writing on September 6, 2021